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Fan de foarsitter 
 

De kaatsclub in Oosterlittens is een hoeksteen van ons dorp. Het is een plek 
waar generaties samenkomen om te genieten van de traditionele sport van 
kaatsen. De club versterkt onze gemeenschapsbanden, bevordert sportiviteit 

en draagt bij aan de culturele rijkdom van Oosterlittens. Ondanks de 
uitdagingen van het verleden, blijft de club een bron van trots en eenheid voor 

ons allemaal. Het is niet alleen een sportclub, maar een symbool van onze 
gedeelde identiteit en erfgoed. 

Bron: Microsoft Co-Pilot, AI chatbot 
 

De wereld veranderd in rap tempo en we lezen en zien dagelijks in het nieuws 
de positieve gevolgen, maar ook de minder positieve, van deze verandering. 

Bovenstaande cursieve tekst is geschreven door Artificial Intelligence en geeft 
weer wat volgens de computer kaatsen voor ons dorp betekent. Positieve 
ontwikkeling? De computer heeft in ieder geval ook door dat deze Friese 

traditie ús mienskip bevordert. De uitdagingen uit het verleden, daar moet ik 
dan nog even induiken geloof ik. Zou de computer het innovatietraject van de 

KNKB misschien bedoelen? Het verleden en de heilige huisjes spelen in dat 
geval namelijk zeker een rol. Kaatsen en veranderen (innoveren) blijken nog 

niet zo makkelijk samen te gaan. 
 

Onze kaatsclub kent deze stroperigheid gelukkig niet, integendeel. Vorig jaar 
(en de jaren daarvoor) hebben we gezien dat we met elkaar mooie 

kaatsdagen kunnen realiseren. Wij mogen ook tevreden en trots zijn op de 
grote groep jeugd die momenteel volop bezig is met kaatsen. Trainen, 

wedstrijden, in enthousiasme optrekken met kaatsers uit andere dorpen. Een 
prachtig resultaat wat ons allemaal stimuleert.   

 
Het seizoen staat op het punt van losbarsten. Op het moment van schrijven is 

het buiten 8 graden en komen er nog hagelstenen voorbij. Toch kijk ik nu 
alweer met plezier uit naar de eerste kaatspartijen. 

  
Namens het gehele bestuur wens ik iedereen een prachtig kaatsseizoen toe. 

Tot ziens op het kaatsveld! 
 

Groetnis, Keimpe Koldijk
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Nijsgjirrigens 
 

Houkje Zijlstra gaat het bestuur verlaten. Wij zijn daarom op zoek naar 
iemand die het leuk lijkt om Houkje haar plekje in ons bestuur te vullen. Kom 

eens langs bij het bestuur om de mogelijkheden te bespreken.  
Niet geschoten…   

 
Nog niet opgenomen in het e-mail bestand? Voor het ontvangen van de 
digitale nieuwsbrief en ander informatie kunnen leden hun e-mail adres 

doorgeven aan het bestuur: info@kvonderons.nl 

 
Tijdens evenementen en wedstrijden kan er digitale media worden 

vastgelegd. Deze foto’s en video’s gebruiken wij voor verslaglegging en 
promotie op website en Facebook. Als dit niet gewenst is dan kan dit worden 

aangegeven bij het bestuur. Dit kan persoonlijk of via info@kvonderons.nl 

 
Wij zijn op zoek naar iemand die voor de kaatsclub aan de slag wil met het 
onderhouden van onze website www.kvonderons.nl . Wie zou dit voor ons 

willen doen of hierin willen ondersteunen?  

 
In deze editie van het Griene Boekje zijn wederom het jaarverslag en de 

notulen van de algemene ledenvergadering opgenomen. 

 
 

 

mailto:info@kvonderons.nl
mailto:info@kvonderons.nl
http://www.kvonderons.nl/
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Competitiekaatsen senioren 
 
Wanneer? Iedere maandag vanaf 29 april 2024.  
 
Hoe laat en voor wie? Om 19.15 uur. Voor alle niveaus of voor wie 

wil leren kaatsen. 
 
Puntentelling Aantal eersten en tegen eersten worden per 

persoon bijgehouden. 
 
Organisatie Dirk Jorritsma 
 
Bijdrage leden  Om 19.15 uur aanwezig zijn. 
 Opgave (vóór 18.30 uur) via Whatsapp groep:     

Competitiekaatsen KVOO   
 Natuurlijk zo vaak mogelijk aanwezig zijn ������ 
 

Muorrekeatse! 
Er is op dit moment geen vaste muurkaatsavond. 

 
Dit seizoen is er wel een muurkaats competitie  

van 17 juni tot en met 21 juni 
 

Een muurkaats-clinic volgen? Informeer ook dan even bij het bestuur, in het 
bijzonder: Pier Piersma. 

 
. 
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Federatie Jeu de Pelote teams 2024 
 
Kaatsvereniging Onder Ons komt met 3 teams uit in de Jeu de Pelote 
competitie van de federatie. Aanspreekpunt van de teams: 
 
Littens 1   Simon Zijlstra   
          
Littens 2  Sietse Rodenhuis   
        
Dames Littens  Ellen Jorritsma  
 

 
 
 
 
 
 

Afhalen en terugbrengen afdeling shirts 
 
Lolkje verzorgt al vele jaren het tenue van alle afdelingswedstrijden van onze 
club. Daar zijn wij als bestuur zeer mee ingenomen. Voor het komende 
seizoen gelden de volgende afspraken:  
 
 De afdelingsshirts voor het Federatiekaatsen op vrijdag kunnen 

vrijdags tussen 12.00 – 13.00 uur worden afgehaald bij Lolkje. Direct 
na afloop wedstrijd weer terugbrengen bij Lolkje. Bij regenachtig 
weer graag de kleding niet buiten neerzetten, maar persoonlijk later 
langsbrengen. 
 

 Voor de overige wedstrijden geldt dat de afdelingsshirts op vrijdag-, 
zaterdag- of zondagavond tussen 19.30 uur en 20.30 uur afgehaald en 
weer gebracht kunnen worden bij Lolkje. Per afdelingspartuur haalt 1 
kaatser de shirts, broekjes en trainingspakken op en deze zorgt 
ervoor dat de spullen ook weer op de juiste tijd worden ingeleverd. 

Bedankt voor jullie medewerking! 
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Jaarverslag k.v. Onder Ons 2023 door Dirk Jorritsma 
 
Beste keatsfreonen, 
 
Op 1 mei 1898 is onze kaatsvereniging opgericht en dus vierde KVOO in 2023 
het 125-jarig bestaan. Het gehele jaar heeft in teken gestaan van deze mooi 
mijlpaal. 
 
Laten we beginnen met het stilstaan bij het oud-lid en tevens oud sponsor die 
niet meer onder ons is: 

• Sietse Lok, overleden 25 oktober 2023. 
 
In april 2023 werd het kaatsseizoen afgetrapt met de Jeu de Pelote federatie 
competitie. Dit jaar waren er opnieuw twee heren teams en was er sinds 
enkele jaren weer een damesteam. Littens 1 wist zich te handhaven in de A-
Poule. Littens 2 werd 2e in de B-Poule en mocht in Wommels voor promotie 
kaatsen tegen Deinum. Deze wedstrijd werd verloren en dus blijft Littens 2 in 
de B-Poule. Bij de damescompetitie waren twee poules, waarbij de dames 
van Littens het uiteindelijk in de troostfinale op mocht nemen tegen Weidum. 
Helaas werd deze wedstrijd nipt verloren en werden de dames 4e. 
 
Het kaatsseizoen 2023 van KVOO begon begin mei met het competitiekaatsen 
waarbij, net als in 2022, gedurende het hele jaar een grote opkomst was.  
 
Jubileumweekend 
Op 12 mei 2023 was het, na maanden van voorbereidingen, zo ver: de 
officiële opening van het jubileumweekend op It Plein. Na een bakje koffie en 
stukje oranjekoek, kwam Jan de Haan, gekleed in de kleding van een kaatser 
van vroeger, een verhaal vertellen over de hoogtepunten van onze 
kaatsvereniging.  
Vervolgens heeft de kaatsvereniging uit handen van de KNKB een wimpel 
mogen ontvangen. Hierna hebben een aantal leden onze nieuwe afdeling en 
witte kaatsshirts, trainingspakken en bestuur jassen gepresenteerd met 
aansluitend hierop een fotomoment van de nieuwe shirts. 
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Na de soep en broodjes was het tijd voor een kaatszeskamp. Een zestal 
spellen die volledig gericht waren op het kaatsen. De avond werd afgesloten 
met de plaatjes van DJ Sjouke. 
 
Zaterdag 13 mei stond volledig in het teken van een ware KaatsFestival. Met 
onder andere de Heren Hoofdklasse (DEL), Dames Hoofdklasse (VF) en Dames 
1e Klasse (VF), foodtrucks, live muziek en meer. Het was een mooie dag 
waarbij er mooi gekaatst werd en er bij de Heren Hoofdklasse Erwin Zijlstra 
de krans wist te winnen. 
Na afloop van het kaatsen was er in de Jister live muziek en werd tot in de 
late uurtjes een gezellig feestje gevierd. 
 
Het weekend werd afgesloten met op zondag een kaatswedstrijd voor alle 
Littensers. Met een zeer grote opkomst was dit een groot succes. Aansluitend 
op het kaatsen was er een groot buffet geregeld met dank aan de Helling uit 
Winsum die op zeer korte termijn dit kon regelen voor ons. 
 
Uiteraard was dit weekend onmogelijk zonder de hulp van de 
jubileumcommissie: Paul de Groot, Jochum Bouma, Jantine Reijenga en 
Monique Jorritsma. Daarnaast zijn er nog een tal van vrijwilligers die ons 
geholpen hebben gedurende het gehele weekend. Bedankt! 
 
Ook in juni en juli werden ledenpartijen georganiseerd. In de laatste week van 
juni en de eerste week van juli werd het IFK Jeu de Pelote weer 
georganiseerd. Voor Easterlittens deden mee: Jelle Jan Rodenhuis, Simon 
Zijlstra, Jochum Bouma, Erwin Zijlstra, Bauke Folkerts, Jelmer Hofstee, 
Thomas Bouma. In de eerste omloop werd, na een spannende wedstrijd, 
verloren van de Beetgum. Beetgum wist overigens de finale te behalen, maar 
verloor uiteindelijk van Winsum. Uiteraard willen we de IFK Jeu de Pelote 
commissie bedanken voor hun inzet afgelopen jaar. 
 
Op 6 augustus vond in Winsum de jaarlijkse Pelote PC plaats, waarbij de 
dames van Littens de overwinning binnensleepte. Ondanks het slechte weer 
werd een zeer knappe prestatie geleverd. Er deed ook een herenteam uit 
Littens mee, echter wonnen die geen prijs. 
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Voor de derde maal in de geschiedenis van de KNKB werd er een NK35+ 
heren en dames georganiseerd door KVOO en wel op 15 juli 2023. Helaas was 
er niet voldoende opgave bij de 35+ dames, dus helaas kon dit NK opnieuw 
niet doorgaan. 
Na een spannende finale tussen Easterlittens 1 en Grou, was het uiteindelijk 
Grou die net aan het langste eind trok. Jochum Bouma, Jelle Jan Rodenhuis en 
Pier Piersma, nogmaals gefeliciteerd met dit prachtige resultaat. 
 
Ook dit jaar werd er voor de senioren het nachtkaatsen georganiseerd. Er was 
een zeer mooi opkomst met een gezellige afsluiting met een BBQ. 
 
Eind augustus vond de jaarlijkse Santema Oosterhof partij plaats. Met een 
mooie opkomst werd het een lange maar mooie kaatsdag. Helaas waren 
beide families door omstandigheden maar beperkt vertegenwoordigd deze 
dag.  Begin september was de traditionele kaatspartij met de Merke. Met een 
zeer hoge opkomst én mooi weer, werd dit een zeer geslaagde dag. 
 
Eind september hebben we het seizoen afgesloten met een middag Teatsen. 
Met een mooie opkomst werd dit een gezellige middag, met aansluitend een 
buffet in de kroeg. Na het buffet werden de competitieprijzen en het schild 
uitgereikt. Daarnaast werd voor het eerste de Thomas Bouma prijs uitgereikt. 
Verder werden enkele vrijwilligers nog even extra in het zonnetje gezet. 
 
Dan nog wat wist-je-datjes: 

• Na de eerste avond van het jubileumweekend de wimpel een tijdje 
kwijt is geweest? 

• Er meerdere jeugdleden in de prijzen zijn gevallen bij de 
Kuikentjespartij 

• Tijdens het jubileumweekend Lytse Evert werd geïntroduceerd? 
• Er iemand is die geen actieve, maar wel een zichtbare herinnering 

heeft aan de tweede avond van het jubileumweekend? 
• Erwin Zijlstra in 2024 opnieuw kaatst met Gert Anne van der Bos en 

Taeke Triemstra? 
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Federatie competitie Jeu de Pelote 2023 
Littens 1:  

 
 
Littens 1 dames: 
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Littens 2 
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Wedstrijdagenda k.v. Onder Ons 2024 
 

  
  Opgave via:    - Een persoon van het bestuur is aanwezig bij de loting 
  Wedstrijdcommissie óf   - Eerstgenoemde op commissielijst is aanspreekpunt 
  info@kvonderons.nl   - Indien verhinderd dan graag zelf met een ander ruilen 
  Jeugd: opgave via jeugd Whatsapp 

Wedstrijdcommissies k.v. Onder Ons 2024 
  

  

mailto:info@kvonderons.nl
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Rooster vrijwilligers kaatspartijen 2024 
 

Regiowedstrijd (federatie) alle cat. Zaterdag 4 mei om 10.00  
 
Wedstrijdleiding:    Bestuur k.v. Onder Ons 
 
Scheidsrechters:    Clubscheidsrechters 
 
Keurmeester:    S. Gillebaard, Dirk-Lieuwe Wup, 
     Paul de Groot, Jacob de Groot, 
     Auke Pieter Frankena, Sandra Baer, 
     Jente Bouma 
       
Fjild & perklizzen:   Vrijdag 3 mei, 18.30 uur 
      
Wie:  Bestuur en bovengenoemde     

 vrijwilligers 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 14 

KNKB Welpen (j/m)   Zondag 4 augustus om 10.00 
 
Wedstrijdleiding:    Bestuur k.v. Onder Ons 
  
Scheidsrechter:    Clubscheidsrechters 
 
Keurmeester:    Bestuur  

Ulbe Faber, Ruben Bonhof, Bindert 
Tinga, Gerrit Rinze Stremler, Sicko 
Veldstra, Gerrit Minne Lettinga, 
Thomas Bouma,  
Jesper de Jong 

     
Perklizzen:    zaterdag 3 augustus om 18.30u 
  
Wie: Bestuur en bovengenoemde 

vrijwilligers 
 
 

Santema-Oosterhoff Partij Zondag 25 augustus om 10.00 
 
Wedstrijdleiding:   Bestuur k.v. Onder Ons 
 
Clubscheidsrechter:   Houkje Zijlstra, Keimpe Koldijk 
 
Keurmeester:   Bestuur  

Bokke Harmen Stremler, Jelmer Hofstee, Auke 
Pieter Frankena, Jentje & Marjan v.d. Wal, 
Jildert Bouma, Sjouke de Groot, Harriette 
Faber, Sietse Rodenhuis, Jochum Bouma, 
Berber Bouma  

 
Perklizzen:   Zaterdag 24 augustus om 18.30u 
  
Wie: Bestuur en bovengenoemde vrijwilligers 
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Notulen jaarvergadering 15 maart 2024 
Aanwezig bestuur 
Keimpe Koldijk, Dirk Jorritsma, Houkje Zijlstra, Pier Piersma en Durk 
Bouma 

 
Aanwezige leden/ereleden 
Wierd Baarda, Tryntje Heeg, Jantine Reijenga, Jochum Bouma, Sjouke de 
Groot, Auke Pieter Frankena, Ellen Jorritsma, Monique Jorritsma, Sietse 
Rodenhuis, Evert Rodenhuis, Sandra Baër, Thomas Bouma, Jacob de Groot, 
Marjan van der Wal en Harriëtte Faber. 
 
Opening en berichten van verhindering 
Voorzitter Keimpe Koldijk opent om 20:00 de vergadering en wenst iedereen 
welkom. Een speciaal welkom is er voor ereleden Tryntje Heeg en Evert 
Rodenhuis. Verder blikt de voorzitter even kort terug op het afgelopen jaar. 
 
Afwezig met kennisgeving 
Jelle Jan Rodenhuis, Gosse Jorritsma, Douwe Hains de Vries, Jannica van der 
Ploeg, Aad van der Burg en Coby Akkerman. 
 
Mededelingen en ingekomen stukken 

• Griene Boekje: komt begin april. Er wordt nog even gewacht op het 
wedstrijdschema van de Jeu de Pelote Federatie Littenseradiel. 

• Website: De website is nog niet gereed. De voorzitter vraagt, net als 
op de vorige vergadering, om de ogen en oren open te houden 
aangezien er nog niemand zich gemeld. Vervolgens biedt Jacob de 
Groot zich aan om het bestuur te helpen met het opzetten van de 
website. 

• Hoepels: de hoepels van de kransen kunnen weer leeggemaakt 
worden en/of ingeleverd worden bij het bestuur, of aan de gevel 
gehangen om opgehaald te worden. Het bestuur geeft aan dat volgt 
in het Griene Boekje. 

• Ballenkanon: helaas is deze nog altijd niet herstelt aangezien er een 
essentieel onderdeel ontbreekt. Marko van Enkhuizen is ingeschakeld 
om het benodigde onderdeel te regelen, echter is dit nog niet 
gebeurd.  
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• Borden prijswinnaars: de borden met prijswinnaars bij het kaatsveld 
moeten nog aangevuld worden n.a.v. afgelopen seizoen. De heren 
Jelle Jan Rodenhuis, Jochum Bouma en Pier Piersma wonnen een 2e 
prijs op het NK35+. Het bestuur geeft aan dat dit op korte termijn 
geregeld wordt.  

• Contributieverhoging: de voorzitter geeft aan dat het bestuur 
gesproken heeft over een contributieverhoging, mede door de 
stijgende kosten en het idee om de kransen te gaan kopen in plaats 
van te maken. Dit punt schuift door naar de financiële agendapunten 
van de vergadering.  

 
Vaststellen agenda 
Agendapunten worden met de vergadering doorgenomen en de agenda 
wordt door de vergadering vastgesteld. 
 
Notulen jaarvergadering 2023 

• Jantine Reijenga: in de notulen van afgelopen jaar worden de 
regiowedstrijden benoemd en de mogelijkheden om de jeugd te laten 
kaatsen regio overstijgend. In 2023 is gebleken dat de Federatie 
SudWest Fryslân, met name Bolsward, zijn eigen “verborgen” agenda 
heeft. Kaatsers vanuit Easterlittens wilden graag meedoen aan deze 
regiowedstrijd, echter werd dit tegengehouden en was dit dus niet 
mogelijk. Dit probleem is overigens bekend bij het Bestuur en zal dit 
ook meenemen naar de regioberaden.  

De notulen van de jaarvergadering 2023 worden na het doornemen en de 
bespreking van de hiervoor genoemde zaken vastgesteld door de vergadering. 
 
Jaarverslag 2023 
Secretaris Dirk Jorritsma heeft het jaarverslag geschreven en neemt het 
verslag met de vergadering door. De hoogtepunten over het jaar 2023 
worden, samen met enkele foto’s in de presentatie, besproken en de 
eindklasseringen worden even benoemd. Tevens nog enkele “wist je datjes”. 
De voorzitter bedankt de secretaris voor het samenstellen van het jaarverslag 
over het afgelopen jaar. 
De vergadering heeft geen aanvullingen en verleend decharge over het 
jaarverslag. 



 

 17 

Financieel jaarverslag van de penningmeester  
De penningmeester Pier Piersma neemt het verslag met behulp van het 
scherm met de aanwezigen door en vult nog enkele zaken voor de 
duidelijkheid aan.  

• Harriette Faber: hoe wordt KNKB afdracht bepaald?  
o De penningmeester geeft aan dat dit gebeurd op basis van 

aantal leden. Kleine kanttekening is dat er door de KNKB een 
onderscheid wordt gemaakt in: 
 Spelend lid; 
 Niet spelend lid; 
 Jeugd. 

• De voorzitter komt terug op het in de mededelingen genoemde punt 
inzake de contributieverhoging. Gezien de stijgende kosten van o.a. 
huur van het veld en de afdracht aan de KNKB zal in 2024 gekeken 
worden naar een contributieverhoging. Tevens is het idee van het 
bestuur om de kransen te gaan kopen in plaats van zelf maken, voor 
met name de ledenwedstrijden. Dit heeft te maken met het feit dat 
de groep kransenmakers steeds kleiner wordt, het groen steeds 
moeilijker verkrijgbaar wordt in het dorp en dat de kransenmakers 
vroeg in de week willen weten hoeveel deelname er is. Bij het 
bestuur is dan lang niet altijd bekend hoeveel kransen er nodig zijn. 
Er wordt door het bestuur gedacht aan een verhoging van € 5,00 per 
lid. De penningmeester vult nog aan dat sinds hij penningmeester is, 
er nog nooit een contributieverhoging heeft plaatsgevonden. Het 
voorstel voor de contributieverhoging komt in ieder geval op de 
agenda van de eerstvolgende jaarvergadering en het bestuur gaat in 
2024 beoordelen welke verhoging noodzakelijk is. 

De vergadering heeft geen vragen of aanvullingen en verleend decharge over 
het financiële beleid. 
 
Verslag kascommissie  
De kascommissie bestaat dit jaar uit Auke Pieter Frankena en Sietse 
Rodenhuis en hebben met een kritische blik de boekhouding over het 
afgelopen jaar beoordeeld. Alle stukken werden van te voren tot in detail 
aangeleverd. De hoeveelheid geld in de kas werd nageteld en de banksaldo’s 
werden gecontroleerd.  
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De kascommissie heeft akkoord gegeven op de financiële stukken. 
 
Auke Pieter Frankena treedt af als lid van de kascommissie en wordt bedankt 
voor zijn diensten. 
Jochum Bouma biedt zich aan als nieuw lid van de kascommissie en de 
vergadering geeft hiervoor akkoord. 
 
Jeugdzaken  
Pier Piersma geeft aan dat het een mooi seizoen is geweest. Na de 
wintertrainingen in de zaal in Winsum, ging de jeugd al vrij snel naar buiten 
op het veld verder trainen. In het jubileumweekend hebben veel van onze 
jeugdleden een rol gespeeld bij de KNKB wedstrijden door onder andere 
blokjelopen en de puntentelling bijhouden. 
 
Het is mooi om te zien dat de jeugd elkaar stimuleert om te gaan kaatsen wat 
resulteert in een mooie en stabiele opkomst bij de trainingen en 
jeugdwedstrijden. Een grote groep jeugdleden ging ook veelvuldig weg te 
kaatsen naar de regiowedstrijden of KNKB wedstrijden. Eerder in het 
jaarverslag was al aangegeven dat dit vele successen heeft opgeleverd. 
 
De agrarische partij ging afgelopen jaar niet door, maar deze werd vervangen 
door een demonstratietraining van Erwin Zijlstra met als afsluiting een 
broodje knakworst. Dit resulteerde in veel enthousiaste kinderen die dit een 
hele mooie ervaring hebben gevonden. 
 
Voor onze jeugd is het kaatsseizoen afgelopen week alweer begonnen met 
trainingen in de zaal in Winsum. 
 
Het komende seizoen worden de trainingen gegeven door Pier Piersma en 
indien mogelijk ook door Thomas Bouma. Jantine Reijenga zal opnieuw 
zorgdragen voor de organisatorische zaken binnen onze jeugdafdeling. 
 
Federatie Littenseradiel (jeugd en Jeu de Pelote) 
Durk Bouma geeft aan aanwezig te zijn geweest bij de afgelopen 
vergadering(en) van de Federatie Littenseradiel. Onze kaatsvereniging zal op 
4 mei 2024 een regiowedstrijd voor de jeugd gaan organiseren.  
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Helaas valt dit midden in de meivakantie en wordt er elders ook een 
regiowedstrijd georganiseerd. Er wordt door het bestuur rekening mee 
gehouden dat onze regiowedstrijd geen doorgang kan plaatsvinden in 
verband met te weinig opgave.  
 
Vanuit de vergadering komt de vraag wat de Federatie Littenseradiel nog 
doet en waarom deze nog altijd bestaat en niet samengaat met Regio 
MidFryslân. Het bestuur geeft aan dat de Federatie zorgdraagt voor de 
regiowedstrijden én de Jeu de Pelote competitie.  
 
Durk Bouma geeft aan dat er binnen de Jeu de Pelote competitie enkele 
veranderingen plaats gaan vinden: 

• Er is een denkteam samengesteld die ervoor moet zorgen dat het Jeu 
de Pelote federatie in de toekomst blijft bestaan. Er zijn diverse 
plannen gemaakt om het weer aantrekkelijk te maken, echter is er 
nog niets concreet, behalve: 

o Er zijn mogelijk teams buiten de oorspronkelijke federatie die 
mee willen doen: 

 Easterein, Dronrijp en Franeker zijn gevraagd, aangezien zij 
eerder aan hebben gegeven mee te willen doen. 

• Poules worden na opgave ingedeeld, echter kunnen teams zelf 
aangegeven om in andere poule te willen. Voorbeeld: Littens 1 ziet 
het niet zitten om de A-Poule te kaatsen omdat zij bijvoorbeeld 
enorm zijn afgezwakt ten opzichte van een jaar eerder, kunnen zij 
aangegeven dat zij een poule om laag willen. Vervolgens zal het 
denkteam een besluit hierover nemen en de teams indelen. 

Voor de Jeu de Pelote teams van de heren van Easterlittens geldt dat er op dit 
moment een probleem is om twee teams bij elkaar te krijgen. Twee weken 
terug is een vergadering opgezet tussen het bestuur en de (mogelijke) 
kaatsers, echter was hier niet de gewenste opkomst. Op deze vergadering is 
besloten dat er minimaal 12 kaatsers moeten zijn voor twee teams. Op dit 
moment zijn er 8 kaatsers voor twee teams.  
Vanuit de vergadering wordt nog aangegeven dat er ook een damesteam zal 
worden opgegeven. Deze organisatie is overigens vanaf dit jaar in handen van 
Winsum in plaats van Wiuwert/Britswerd  
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De eerstvolgende vergadering van de Federatie Littenseradiel is op 26 maart 
2024 waar enkele besluiten worden genomen. Durk Bouma geeft aan hier 
naartoe te gaan en mogelijk onderdeel gaat worden van het denkteam 
binnen de Federatie.  
 
Bestuurszaken   
De voorzitter geeft aan dat het bestuur afgelopen jaar bezig is geweest met 
samenstellen van een takenpakket en benoemd de taakverdeling binnen het 
bestuur: 

• Algemene zaken: Dirk Jorritsma en Keimpe Koldijk 
• Financiële zaken: Pier Piersma 
• Federatie en Jeu de Pelote: Durk Bouma 
• Wedstrijdsecretariaat: Houkje Zijlstra 

Op basis van bovenstaande verdeling neemt de voorzitter de vergadering 
mee in de diverse taken dit onder de pakketten vallen.  
 
De voorzitter gaat vervolgens door naar de samenstelling van het bestuur. 
Houkje Zijlstra is per maart 2024 aftredend en herkiesbaar. Alvorens de 
vergadering hadden zich geen tegenkandidaten aangemeld. Houkje Zijlstra 
heeft vorig jaar in de vergadering aangegeven om per jaar te beoordelen of zij 
door wil met het bekleden van de bestuursfunctie. Het is tot op heden nog 
niet gelukt om een vervanger te vinden, vandaar dat besloten wordt dat 
Houkje er nog een jaar aan vast plakt. 
 
Algemene Ledenvergadering KNKB 
Datum: 27 maart 2024 in Franeker. 
 
Voorstel vanuit de KNKB is om de eerste fout telt in te voeren. Vanuit de 
vergadering wordt voor het grootste gedeelte voorgesteld om tegen het 
voorstel te stemmen met als argumenten: 

• De scheidsrechter weten/kennen deze regel niet altijd; 
• De vrijwilligers weten/kennen deze regel niet altijd; 

Keimpe Koldijk is voorstander van het door de KNKB genoemde voorstel. 
Sjouke de Groot is voorstander, mits deze regel niet alleen voor de Kabouters 
en Welpen wordt ingevoerd. 
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De voorzitter vraagt de vergadering of er ook een afgevaardigde vanuit onze 
vereniging naartoe wil en geeft aan dat Houkje Zijlstra en Keimpe Koldijk er in 
ieder geval naar toe gaan. Vanuit de vergadering geeft Sjouke de Groot aan 
dat hij wel mee wil, al is het enkel om het vanuit de KNKB voorgestelde 
voorstel aan te kaarten. 
 
Evert Rodenhuis stelt de vraag waarom de laatste versie van de Keats enkel 
digitaal in te zien was. Het bestuur geeft aan aanwezig te zijn geweest bij het 
laatste regioberaad waar aangegeven werd dat dit een kostenaspect is 
geweest, tezamen met een tijd kwestie. Daarnaast wil de KNKB gaan 
inventariseren wie van de leden de Keats in de toekomst digitaal of op papier 
wil ontvangen. Het punt inzake de Keats zal ook bij de Algemene 
Ledenvergadering van de KNKB worden besproken. 
 
Rondvraag 

• Evert Rodenhuis: de vergadering heeft nog geen (voorlopige) 
kaatsagenda 2024 gezien. Het bestuur geeft aan deze te hebben en 
maakt de agenda zichtbaar op het scherm. Afgesproken wordt dat de 
(voorlopige) agenda op korte termijn ook gedeeld zal worden met de 
leden via de groepsapp; 

• Evert Rodenhuis: er komt verlichting op het hoofdveld en er is een 
mogelijkheid om een lamp aan de andere kant van de paal te hangen 
voor verlichting bij de kaatsmuur. Marjan van der Wal vult aan dat de 
voetbalvereniging nog contact met ons gaat opnemen hierover. 
Vervolgens vraagt Jochum Bouma of er rekening gehouden wordt 
met de buren waarop Marjan van der Wal aangeeft dat zij dit nog 
onder de aandacht hebben; 

• Evert Rodenhuis: in de eerste week van juni zal er een sproei 
installatie worden aangebracht in het hoofdveld. Er is een grote kans 
dat het veld gewoon bespeelbaar blijft. Marjan van der Wal vult 
namens de voetbalvereniging aan dat zij ook dit punt nog bij ons 
onder de aandacht zullen brengen;  

• Keimpe Koldijk: in de afgelopen maanden is door het bestuur 
gesproken met het bestuur van MFC de Jister inzake het oude 
jeugdhonk. Vanuit het bestuur is de wens om het oude jeugdhonk op 
te knappen en te verbouwen tot dependance van MFC de Jister.  
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De hoofdreden is om de kaatsers op het kaatsveld te houden en dat 
het in de zomer zeer warm wordt in de kantine van MFC de Jister. Op 
dit moment is het bestuur nog in de verkennende fase, maar zullen er 
binnenkort wel offertes opgevraagd worden om een kostenplaatje te 
kunnen maken. Overigens geeft vanuit de vergadering Sietse 
Rodenhuis dat hij bereid is om te helpen met de eventuele 
verbouwing. 

 
Sluiting 
De voorzitter sluit na de rondvraag de vergadering en bedankt de leden voor 
haar komst. Verder wenst hij een ieder een mooi en sportief kaatsseizoen toe 
en nodigt de leden uit voor een consumptie beneden in ‘Herbergh Het Wapen 
van Friesland’. 
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Bestuur van kaatsvereniging Onder Ons Easterlittens 
 

Voorzitter    Penningmeester 
Keimpe Koldijk   Pier Piersma 
06 455 84 161    0517 – 851 976 
  
Wedstrijdsecretaris  Secretaris 
Houkje Zijlstra   Dirk Jorritsma 
0517 – 342 150   06 – 274 76 884   
 
Wedstrijdsecretaris  Commissie lid jeugd 
Federatie en jeu de pelote Jantine Rijenga 
Durk Bouma   06 – 413 02 315 
06 – 487 040 42    
  

  
     
IFK Jeu de Pelote commissie 

Jochum Bouma   Jentje van der Wal 
Rene Faber   Jelle Jan Rodenhuis 
Coby Akkerman   Sietse Rodenhuis 
 

Contributie 2023 
 
Contributie senioren (17 jaar en ouder)   € 30,- 
 
Contributie jeugd     € 30,-* 
       *Jeugdleden eerste jaar gratis lid 
 
Deelname competitie      €  0,- 
 
Donateurs Jeugdfonds    vanaf € 10,- 
 
IBAN nummer: NL05 INGB 0003 4133 60 
t.n.v. kaatsvereniging Onder Ons 
 

info@kvonderons.nl 
 

mailto:info@kvonderons.nl

